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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Schmitt Pál úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Mezőgazdaság és a környezetvédelem aránya”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Úgy tűnik, hogy az új minisztérium fels ő vezetésében dominálnak a jogászok, a polgármesterek és a
környezetvédők. A hazai és a nemzetközi fórumokon is egyértelmű a környezetvédelmi szempontok
figyelembe vétele . A mezőgazdasági termelés környezetbarát fenntartásához és fejlesztéséhez
elengedhetetlen figyelembe venni azt, hogy Magyarország már így is tizedannyi műtrágyát ,
harmadannyi vegyszert használ, mint a többi tagország .

Kérdezem miniszter urat :

1. A mezőgazdaság és a környezetvédelem összevonása után melyik a fontosabb elem ?

2. Szándékozik-e a mezőgazdasági termeléssel kapcsolatban további megszorításokat vállalni a
környezetvédelem érdekében?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2010 . július „
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